
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20181205 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

2. Närvarande. Ulf Nyström, , Jari Pellikka, Erica Conradsson, Jimmy Frogsjö, Mikael 

Forsman och  Bengt Jemsö. 

3. Dagordningen godkändes. 

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. .Någon obetald vägavgift 

men kassören jobbar på det.  

6. Skrivelser: 

- Påminnelse från kommunen om vikten av att sköta snöröjningen för att underlätta 

för sophämtning m.m. 

- Från Lantmäteriet som bekräftar vägföreningens övertagande av Kyrkbacken. Vi 

har besiktat och godkänt de åtgärder vi krävde. 

7. Rapporter: 

- Äppelträdet längst upp på Bonäsvägen är borttaget. 

- Den sista gräsklippningen av diken m.m. blev väl genomförd. Samma entreprenör 

anlitas nästa år. 

- Kommunen har röjt sly längs Kraftvägen. 

8. Skyltar. Skylten som pekat mot ”Lindängen” är borttagen vilket minskat trafiken en del. 

Även de blå 30-skyltarna är borta. Uppgradering av vägnamnskyltar ska göras. 

9. Övriga frågor: 

- En ”betonggris” ska sättas ut mellan Kyrkbacken och Kaveldunsvägen (nya vägen 

ner mot Billbäcks arena).  Bilar kör igenom där trots förbud. 

- Årsmöte kommer att hållas torsdagen den 14/3 kl. 19.00 på Ninas café.  

     10.    Nästa styrelsemöte; onsdagen den 13/2 kl 18.00. 

     11.    Ordföranden avslutade mötet. 

 
 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

 

http://www.svartingeostravagforening.se/

